
Návrh č. 4  

Porota oceňuje zejména kultivované řešení dlažby plochy náměstí. Dopravní řešení v podstatě 

odpovídá současnému stavu s akcentem na redukci počtu stání a zklidnění průjezdu, i když s 

poněkud nejasným vyznačením v ploše dlažby. Zásadní výhradu má porota k návrhu odstranění 

stávající vzrostlé vegetace ve středu plochy náměstí a její náhradou novým druhem Javorem 

babykou Nanum. Pochybnosti vzbuzuje i nově navržená výsadba po stranách náměstí.  


